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Încheiat astăzi 22.03.2021  în sedinţa ordinară de lucru a Consiliului local al comunei 
Grindu,  judeţul Ialomiţa. 
           Secretarul general al comunei Grindu face cunoscut domnilor consilieri că au fost 
convocaţi  în sedinţa ordinară de lucru, în baza dispoziţiei primarului comunei Grindu, nr.42 din 
16.03.2021. 
 La şedinţă participă un număr de 10 consilieri locali, absent este dna consilier local 
Țuțuianu Mariana, este întrunit cvorumul prevăzut de lege pentru aprobarea proiectelor de 
hotărâre prevăzute la ordinea de zi a sedinţei şi şedinţa este legală. 

Dna secretar general al comunei solicită propuneri pentru alegerea președintelui de 
ședință. 

Dl.consilier local Ioniță Constantin propune pe dl consilier local Anghel Mihai Ionuț. 
 Se solicită și alte propuneri nu sunt. Se supune la vot această propunere şi este aprobată în 

unanimitate. 
 Dl președinte de ședință prezintă ordinea de zi a ședinței.  
 Se solicită propuneri pentru completarea ordinii de zi a ședinței. Nu sunt. Se supune la 
vot proiectul ordinii de zi și este aprobat în unanimitate de voturi.  
 Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dnei secretar general al UAT Grindu pentru a citi 
procesul verbal din ședința de lucru a Consiliului local din data de 19.01.2021. 
 Se solicită întrebări privind conținutul procesului verbal, nu sunt. Se supune la vot și este 
aprobat în unanimitate de voturi. 
 În continuare dna secretar general al UAT Grindu prezintă Încheierea Judecătoriei Urziceni 
din data de 09.02.2021 privind validarea mandatului de consilier local supleant pentru doamna Matei 
Elena, propusă de Partidul Național Liberal. 

O invităm pe doamna Matei Elena să depună jurământul în limba română: “Jur să 
respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi 
priceperea mea pentru binele locuitorilor comunei Grindu.  Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”. 

 Urmează depunerea jurământului de către doamna Matei Elena, citește jurământul așa 
cum a fost redactat, îl datează și îl semnează.  

Un exemplar al jurământului se va păstra la dosarul de ședință, iar al doilea se înmânează 
consilierului local validat.  
 În continuare dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dnei secretar general al UAT Grindu 
pentru a prezenta proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L.nr.19/24.11.2020 
privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului local Grindu, județul Ialomița. 

În proiect se propune modificarea și se completarea art.1, alin.(1), pct.3 din H.C.L.nr.19 
din 24.11.2020 iar Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului şi 
turism se va completa cu dna Matei Elena, în calitatea de membru. Celelalte articole din 
H.C.L.nr.19 din 24.11.2020  rămân neschimbate. 
 Se solicită întrebări. Nu sunt. Se supune la vot și proiectul de hotărâre este aprobat în 
unanimitate de voturi. 



 În continuare se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 
personali ai persoanelor cu handicap şi a indemnizaţiilor persoanelor cu handicap sau 
reprezentanţilor legali pentru anul 2021. 

În proiectul se hotărâre s-a propus aprobarea unui număr de 12 posturi de asistent 
personal pentru persoanele cu handicap grav  și un număr de 15 indemnizații pentru persoanele 
cu handicap sau reprezentaților legali, pentru anul 2021.  În cazul înregistrării mai multor cereri 
ale persoanelor cu handicap grav pentru angajarea unui asistent personal  sau acordarea unei 
indemnizaţii acestea se vor analiza şi aproba ulterior de către Consiliul Local.  
 Se solicită întrebări. 
 Dl. consilier local Alexandru Laurențiu Florin întreabă : care este cuantumul unei  
indemnizații lunare pentru pentru persoanele cu handicap ? 
 Dna secretar răspunde : Indemnizaţia lunară este în cuantum egal cu salariul net al 
asistentului personal gradaţia 0, respectiv 1386 lei. 
 Dl. consilier local Ioniță Constantin întreabă : cine sunt persoanele care au indemnizații 
sau sunt asistenți personali la persoanele cu handicap? 
 Dna secretar prezintă toate persoanele care au calitatea de asistent personal sau 
beneficiază de indemnizaţie de însoţitor? 

Se solicită și alte întrebări, nu sunt. Se supune la vot proiectul de hotărâre și este aprobat 
în unanimitate de voturi. 

La punctul de diverse sunt prezentate următoarele materiale : 
1. Dna secretar general al comunei Grindu informează Consiliul local că prin adresa 

nr.387/04.03.2021, Camera de Conturi Ialomița ne face cunoscut că a fost aprobat Raportul 
privind finanțele publice locale la nivelul județului Ialomița, pe anul 2019 și poate fi accesat pe 
pagina de internet a Curții de Conturi. 

2. Dl primar prezintă domnilor consilieri, în formă scrisă, avantajele și dezavantajele 
rămânerii/ieșirii comunei Grindu în/din Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Ecoaqua 
Călărași, precum și adresele primite de la aceștia, respectiv adresa nr.45 din 16.02.2021, răspuns 
la adresa noastră nr.145 din 21.01.2021 și adresa nr.72 din 01.03.2021 prin care solicită hotărârii 
privind disponibilitatea terenurilor necesare pentru investiții POIM. Consider că este necesar să 
ne retragem din ADI Ecoaqua Călărași deoarece în perioada 2014 – 2020 studiul de fezabilitate 
început în 2014 a ajuns la versiunea șapte și nu s-a realizat nimic. Mai mult au fost emise două 
certificate de urbanism pentru pregătirea aplicației de finanțare a proiectului regional de 
infrastructură pentru apă și apă uzată, cu termen de valabilitate de 24 luni și ambele au încetat. 
Vă rog să vă exprimați punctul de vedere la adresa primită și așteptăm răspunsul dvs până la data 
de 10.04.2021, în caz contrar vom iniția proiectul de hotărâre privind retragerea comunei Grindu 
din ADI Ecoaqua Călărași, iar ulterior vom prelua sistemul de apă de la operatorul regional 
Ecoaqua Urziceni. 

Dl.consilier local Ionică Ionel întreabă : dacă sunt probleme la stația de apă cum s-a 
efectuat recepția finală la terminarea lucrărilor ? De ce specialiști din comisie nu au solicitat 
constructorului să remedieze defecțiunile apărute. 

Dl. consilier personal al primarului răspunde : comisia de recepție finală a analizat 
construcțiile și instalațiile aferente nu faptul că stația de clor gazos sau stația de clorinare nu este 
pusă în funcțiune. 

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : cine sunt acești specialiști ?  
Dl.consilier personal al primarului răspunde : au fost cooptați de pe SICAP și au întocmit 

procesul verbal de recepție care a fost aprobat de domnul primar. 



 Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : dacă certificatele de urbanism au expirat 
care ar fi termenul pentru obținerea unor noii investiții? 
 Dl. consilier personal al primarului răspunde : nu se știe. 

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : de ce nu se amenajează o groapă pentru 
depozitarea gunoielor rezultate din construcții ? 

Dl.primar răspunde : nu avem teren disponibil. 
Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : de ce nu se achiziționează leptopuri 

pentru școală deoarece dna secretar al Școlii Gimnaziale a reclamat că nu are cum să lucreze că 
nu dispune de un calculator? 

Dna secretar răspunde : în luna septembrie 2020 au fost achiziționate un număr de 14 
leptopuri din care 12 leptopuri au fost distribuite Școlii Gimnaziale.  

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : de ce nu s-a deblocat rampa auto ? până 
la următoarea ședință de lcuru a Consiliului local solicit împreună cu ceilalți consileri locali să se 
elibereze rampa, suntem tineri avem nevoie de rampă auto. 

Dl. primar răspunde : o să demolez această rampă. 
Dl.consilier local Ionică Ionel răspunde : atât timp cât rampa auto este construită de către 

conducerea fostului CAP, se află construită pe domeniul public al comunei propun să fie trecută 
în inventarul bunurilor care alcătuiesc domniul public al comunei. 

Dl.consilier local Alexandru Laurențiu întreabă : dorește ca ședințele Consiliului local să 
se desfășoare în sala mare a Căminului cultural deoarece foarte mulți cetățenii din comună 
doresc să participle la ședințe. 

3. Dna secretrar general al comunei prezintă adresa Societății Naționale de Cruce 
Roșie din România, filiala Ialomița prin care ne lansează invitația de a adera la Societatea 
Națională de Cruce Roșie din Romania, Filiala Ialomița. În ședința următoare dl.primar va iniția 
un proiect de hotărâre privind aderarea comunei Grindu la Societatea Națională de Cruce Roșie 
din România.  

Alte  subiecte la ordinea de zi nu sunt.  
Ședință se încheie.  

 

 

     PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ,                                      SECRETAR GENERAL, 
                         Anghel Mihai Ionuț                                                                Ene Tudora 
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